

DATE : November 27, 2025

Ref : SNM/OC/223/25

الكويت في : 27 نوفمبر 2025

المرجع : SNM/OC/223/25

To : Boursa Kuwait Company

To : Capital Markets Authority

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين .

السادة / هيئة أسواق المال المحترمين .

After Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Subject: Disclosure of Material Information.

الموضوع : إفصاح معلومات جوهرية .

Reference to the above-mentioned subject, and in compliance with the requirements of the article of disclosures of essential information from book Ten (Disclosure and Transparency) of the bylaws of the Capital Markets Authority Law and Regulating Securities Activities and its amendments, and accordingly, attached is the disclosure form of material information as per Appendix No. (11) .

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، والتزاما بمتطلبات الإفصاح عن المعلومات الجوهرية من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته .

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وفقاً للملحق رقم (11) .

Best Regards ,,,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،

د. سليمان طارق العبدالجادر
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

Dr. Sulaiman T. Al- Abduljader

Vice Chairman & CEO

سنام
SANAM

Disclosure of Material Information Form		نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Date:	November 27, 2025	التاريخ:
Listed Company Name:	اسم الشركة المدرجة:	
SANAM Group Holding Company K.P.S.C	شركة مجموعة سنام القابضة ش.م.ك.ع	
Material Information:	المعلومات الجوهرية:	
SANAM Group Holding announces that the Board of Directors has approved the appointment of the Sharia Supervisory Board for the years 2025 and 2026 as follows: 1. Dr. Hamad Yousef Al-Mazrouei 2. Dr. Abdulrahman Mohammed Al-Baloull 3. Dr. Mohamad Abdulrahman Al-Shurafa from "Osol for Sharia Advisory and Audit." The matter will be submitted to the upcoming General Assembly meeting to be held in 2026 for the following approvals: • Ratification of the appointment of the Sharia Supervisory Board for 2025. • Approval of the appointment of the Sharia Supervisory Board for 2026.	تفيد مجموعة سنام القابضة بأن مجلس الإدارة قد وافق على تعيين هيئة الرقابة الشرعية عن عامي 2025 ، 2026 على النحو التالي: 1. الدكتور/ حمد يوسف المزروعي 2. الدكتور/ عبدالرحمن محمد بالول 3. الدكتور/ محمد عبدالرحمن الشرفا من شركة "أصول للاستشارات الشرعية والتدقيق". على أن يتم عرض الموضوع على الجمعية العامة القادمة المزمع عقدها خلال عام 2026، وذلك للحصول على: • التصديق على تعيين هيئة الرقابة الشرعية لعام 2025. • الموافقة على تعيين هيئة الرقابة الشرعية لعام 2026.	
Significant Effect of the Essential information on the financial position of the Company:	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة:	
No Impact.	لا يوجد	